
 
1 

Onderdeelcommissie Bibliotheek     
131e Overlegvergadering 

 
Datum: 5 september 2022 
Tijd: 11.00-12:00 
Plaats: 1B-41C 
Aanwezig: Matthijs de Zwaan (voorzitter), Hilde van Wijngaarden, Petra Paanen, 

Simone Oldenkotte, Nicole Zoontjes, Kees Rink (verslag) 
Afwezig: Jordy Gevers 

 
 AGENDA   
1. Opening 11.00  
2. Agenda 11.05  
3. a. Verslag 130e Overlegvergadering (27 juni 2022) 

b. Actielijst september 2022 
11.10  

4. Ingekomen: Concept-jaarplan 2023 
Uitgegaan: - 

  

5. Mededelingen: 
Directeur 
ODC 

11.15  

6. Vragen n.a.v. MT-verslagen: 16/08/2022; 05/07/2022; 21/06/2022; 
24/05/2022; 09/05/2022; 26/04/2022; 12/04/2022; 29/03/2022; 
15/03/2022 

11.25  

7. Vertrouwenspersoon 11.30  
8. Periodiek overleg met Mariana 11.40  
9. Hybride werken 11.45  
10. Rondvraag 11.55  
11. Sluiting 12.00  

 
1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering. 
 
2. Agenda 
Geen wijzigingen. 
 
3. Verslag + Actielijst 
a. Verslag 130e overlegvergadering (27 juni 2022) 
Geen vragen of opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd. 
b. Actielijst september 2022 
61. UB brede competenties:  
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Petra: Nog niet alle afdelingen hebben een afspraak gemaakt. Er zijn ook workshops Art of 
Engagement (bekijk de podcasts: Art of Engagement - De podcasts - Vrije Universiteit 
Amsterdam (vu.nl)) en dat gaat, net als de Competenties, over gedrag en hoe we met elkaar 
omgaan, maar dan VU-breed. Eerste vraag is: in hoeverre overlapt dit elkaar? Tweede 
vraag: lopen ze elkaar in de weg? Petra gaat overleggen om te kijken of de twee zaken 
gecombineerd kunnen worden of dat ze toch los staan. 
 
4. Ingekomen en uitgegane stukken 
Ingekomen: Concept-jaarplan 2023. Is besproken in een apart overleg met (een deel van) 
het MT. 
 
5. Mededelingen 
Directeur:  
• Hilde wil ons op de hoogte houden van de ontwikkeling omtrent het onderzoek naar de  

organisatie van de VU n.a.v. de MARS-evaluatie. Binnenkort is hier een gesprek over 
tussen decanen en directeuren. Er wordt gezocht naar een extern bureau dat een 
onderzoek gaat doen naar de organisatie. De gevolgen van dit onderzoek kunnen groot 
of klein zijn, er zijn in ieder geval geen heilige huisjes. Het uiteindelijke doel is: een 
minder bureaucratische en meer actief sturende organisatie waarin alle afdelingen 
beter samenwerken en communiceren. Tijdpad: 1 jaar. 
Dit wordt voorlopig een vast agendapunt op onze agenda. 

• Hilde valt als directeur nu rechtsteeks onder de rector, Jeroen Geurts, en niet meer 
onder Marcel Nollen. 

ODC: - 
 
6. Vragen n.a.v. MT-verslagen 
MT-verslag 16/08/2022, Studieplekken: Door de aanstaande verbouwingen op de 1e, 7e, 8e, 11e 
en 12e verdieping zullen er ongeveer 5 maanden lang 400 studieplekken minder zijn. Goede 
communicatie (ook naar de balie!) is essentieel, studenten moeten goed worden verwezen 
naar de studieplekken die nog wel beschikbaar zijn. Jochem heeft contact met FCO om dit in 
goede banen te leiden. 
MT-verslag 21/06/2022, punt 9, Projectvoorstel Stichting Pica: Pica was een organisatie voor 
de ontwikkeling en levering van bibliotheeksystemen (o.a. GGC). In 2007 wordt de  
overname door OCLC afgerond. De opbrengst uit die overname wordt in een 
beleggingsfonds opgenomen onder beheer van de Stichting Pica. Het rendement hiervan 
wordt ingezet om bibliotheken in Nederland te ondersteunen bij automatiserings-
vraagstukken en de verbetering van de digitale infrastructuur. Hilde zit namens de UKB in 
het bestuur van de stichting. Het genoemde projectvoorstel is een voorstel om met de OBA 
te onderzoeken hoe wetenschappelijke informatie door een breder publiek gebruikt kan 
worden. 
 
7. Vertrouwenspersoon 
De ODC heeft na intern overleg besloten dat de eventuele combinatie van ODC-lid en 
vertrouwenspersoon aanvaardbaar is. Hilde heeft ook geen bezwaar. 

https://vu.nl/nl/medewerker/beleid-en-organisatie/art-of-engagement-de-podcasts
https://vu.nl/nl/medewerker/beleid-en-organisatie/art-of-engagement-de-podcasts
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8. Periodiek overleg met Mariana 
De ODC had altijd een periodiek overleg met Aleksandra over de �inanciën van de UB. Door 
haar afwezigheid en door corona is dit overleg in het slop geraakt. We willen dit graag weer 
oppakken met Mariana. 
 
9. Hybride werken 
Dinsdag en donderdag zijn de drukke dagen wat betreft werken op de VU, dus houdt geen 
werkplek bezet als je er niet zit. Als er geen werkplek beschikbaar is op de 1e, denk dan aan 
OE-05, OE-06 en OE-07 als uitwijkmogelijkheden. 
 
10.  Rondvraag 
In het keukentje staan vaak nog afgewassen bekers en glazen op het aanrecht en soms nog 
afwas van de vorige dag. Dit betekent dat collega’s dit ’s ochtends moeten opruimen en ook 
het aanrecht moeten schoonmaken. Een dringend advies: was af wat je gebruikt hebt en 
ruim het op! 

 
11. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering. 
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